
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden hemma hos Anders Wikman i 
Strand 2022-10-19 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Anders Wikman ledamot 
Ove Gill ledamot 
 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2022-08-10 som godkändes. 

4. Våra intäkter från våffelcafét i Skillingmark inklusive lotteriet blev 49.490kr. Vi har även   
    fått ett bidrag från Eda kommun med 3.000kr för vårt deltagande i deras aktivitet ”Träffas  
    och trivs” höst och vår 2022.  

5. Medlemsantalet är oförändrat 105 betalande. 

6. Hemsidan är som vanligt uppdaterad av Karin. 
     
7. Nästa aktivitet blir Seniorshopen på Folkets Hus i Åmotfors den 27/10 dit vi även bjudit in  
     Köla PRO. Här presenteras höstens och vinters klädnyheter med  Anders Wikman,  
     Annette Johansson, Karin Haglund och Christina Strandberg som mannekänger. 
     Julbord planeras till Hammars Folkets Hus 15/12 kl.17. Christina kontaktar Källmans och  
     hör om vad priset blir för ett något enklare julbord där vi själva föreslår menyn inklusive  
     leverans, porslin och diskning. Deltagarna bör ta med en julklapp för c:a 30kr. Anders J.  
     ordnar med tomte. Karin kontaktar Kent för eventuell underhållning. 
     Årsmöte för föreningen blir onsdag 15/2 2023.  
     Programkommittén ska träffas 24/10 för planering av vinters och vårens program. 

8. Måndagspromenaderna pågår och nästa gång blir det träff vid Hammars Folkets  
    Hus 31/10 kl.10.30.. Karin lägger ut på hemsidan om detta. 

9. Vår boulegeneral Willy har delat ut bouleprogram för vintersäsongen med start i      
    Hammars Folkets Hus tisdag 15/11. Eftersom det är så få som är intresserade av vanlig  
    boule i ridhuset på Norra Mon, på grund av kylan, blir det endast miniboule under den  
    kommande vinterperioden på tisdagar och fredagar med start kl.10:00. 
    Beträffande den planerade boulehallen vid Valfjället har Anders J. till Bertil  
    Börjesson på Valfjällets Skicenter AB överlämnat skisser över hur vi vill ha boulehallen  
    jämte teknisk beskrivning. Med detta som underlag har Bertil lovat att genom sina  



     kontakter upprätta en ritning över boulehallen. När vi har en färdig ritning ska denna      
     utgöra underlag för en kostnadsberäkning av hallen. Därefter planerar vi att inlämna en  
     ansökan till Allmänna Arvsfonden om bidrag för genomförandet av projektet Boulehall vid  
     Valfjället. Samtliga medlemmar uppmanas att genom sina kontakter söka sponsorer för  
      hallen. 
      Mötet beslutar om att våra möbler vid boulebanan i Charlottenberg får stå kvar tills  
      vidare men flyttas till Kölaladan inför kommande utesäsong. 
 
10.  Anders J. rapporterar från Värmlandsdistriktets styrelsemöte 16/10. 
        Ordförande, kassör och sekreterare har meddelat att de vid kommande årsstämma inte 
        avser att kandidera för ytterligare en mandatperiod. 
        Det planeras en kombinerad styrelsekonferens och medlemsresa till Åland under våren  
        2023 för en kostnad av c:a 600kr/deltagare. 
        För övrigt hänvisning till referat av protokollet på distriktets hemsida och SPF-appen. 

11. Det blir en temadag 24/11 i Forshaga för alla i distriktet om bedrägerier mot äldre.  
       Inbjudan kommer. 

12. Eventuellt våffelcafé i Skillingmark 2023 tas beslut om på möte med berörda till våren.  
       Karin påpekar att det varit >400 ”likes” på våffelcaféts hemsida. 
 
13. Det finns möjligheter att söka pengar från Postkodsstiftelsen kallat ”Grannskapsinitiativ”. 
       Anders J. ber oss att läsa igenom villkoren till vårt nästa möte, postkodstiftelsen.se. 
 
14. Karin och Anders J. deltar i utvärdering av kommunens aktivitet ”Träffas och trivs” 1/11. 
 
15. Under oktober och november pågår extra satsning på medlemsvärvning med priser till  
       enskilda medlemmar och de föreningar som procentuellt lyckas bäst. Vi gör en drive på  
       Seniorshopens visning. 
 
16. JS-broschyren har nu gått i tryck. Varje förening får till att börja med 15 exemplar samt 
       hela broschyren digitalt i PDF-format till varje medlem inom distriktet. 
 
17. Fotografens bilder tagna på boulebanan i Hjo kommer om möjligt att visa på Kyrkans Hus    
       i samband med något månadsmöte. 
 
18. Mötet beslutar om att köpa en SPF beachflagga. Anders J. gör detta. 
 
19. Kerstin Svensson fyller 85år 16/11 och Gunnar Kullgren 90år 28/11. Anders J. kontaktar  
       dem för eventuell uppvaktning. 

 20. Nästa möte blir efter boulen i Hammars Folkets Hus tisdag 6/12 kl.13. Karin ordnar med 
        förtäring. 

 21. Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan och Anders W.  
        för sin gästfrihet och för kaffe med läckert tilltugg. 
 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 


